

Signerat dokument

via <https://min.ebox.nu>



Uppdaterat protokoll, beslutande möte 1/3

Signerad text:

Jag har läst och förstår innehållet i PDF-filen (1) och samtycker och godkänner allt som avtalas däri, som om jag skrivit under en fysisk utskrift av PDF-filen (1):

(1) Avser PDF-fil enligt följande

Namn: Beslutande möte 1_3-2025.pdf

Storlek: 282505 byte

Hashvärde SHA256:

7d3f4e0b31083d3f60b70293463747362f502acc886e08f3bbf9edf397029941

Originalfilen och signaturerna är bifogade som bilagor till denna PDF.

För att öppna bilagorna kan en dedikerad PDF-läsare krävas.

Signerat av 3:

ERIK LUNNEBY

Signerat med BankID 2025-10-17 18:30 Ref: 0199f302-4ec8-765a-bf90-4b6b680511f4

Alma Viola Swärdh

Signerat med BankID 2025-06-01 12:52 Ref: 01972b1e-a93f-7c13-8bc6-4794bf64b427

ERIK MARIA JOHAN PETERSSON

Signerat med BankID 2025-05-12 15:30 Ref: 0196c4b0-5470-7f39-ab27-d9e84910345e



SVENSKA KYRKANS UNGA I LUNDS STIFT

SAMMANTRÄDESPROTOKOLL FÖR DISTRIKTSSTYRELSEN

Sammanträdesdatum: 2025-03-01 kl. 09.40- 12.38

Plats: Löddeköpinges församlingshem

Sida: 1/9

Ledamöter

Närvarande	Anmärkning	Ej närvarande	Anmärkning
Alma Swärdh	Ordf.	Victor Samuelsson	
Erik Lunneby	Sekr.	Isabell Gadd	
Erik Petersson	Just.		

Linnea Ahl

Alice Karjalainen

Cajsa Hedström

Nellie Björk Nathell

Jonas Andersen

Maja Lundahl

Närvarande
från och med
§12

Övriga deltagare:

Namn	Funktion	Paragrafer
Kristofer Burman	Stiftspedagog	
Anton Wetterholtz	Rörelseinnovatör	

Sammanträdesdatum: 2025-03-01 kl. 09.40- 12.38

Plats: Löddeköpinges församlingshem

Sida: 2/9

ÖPPNANDE

§1 Mötets öppnande

Mötesordförande Alma Swärdh öppnar mötet 09:40.

§2 Val av sekreterare

Förslag: Erik Lunneby

DS tar följande

BESLUT

Att: Välja Erik Lunneby till sekreterare.

§3 Val av justerare

Förslag: Erik Petersson

DS tar följande

BESLUT

Att: Välja Erik Petersson till justerare.

§4 Godkännande av föredragningslistan

DS tar följande

BESLUT

Att: Godkänna föredragningslistan enligt förslag med tillägg §2 val av sekreterare.

Att: Justera föredragningslistan löpande.

INFORMATIONSÄRENDEN

§5 Återkoppling av diskussions - och beslutsärenden från föregående protokoll

Föregående möte hade vi följande diskussions- och beslutsärenden:

Från mötet den 2/2 diskuterade styrelsen §12 Policydokument. Sedan föregående möte har identitetsutskottet justerat policydokumenten enligt förslag. Under sittande möte kommer det att under §12 Policydokument att tas ett beslut om Policydokument.

Styrelsen hade ett extrainsatt beslutande möte den 8/2. Under det extrainsatta mötet beslutade styrelsen om §5 Handlingar inför DÅM som rörde en reviderad version av rambudgeten för 2026 samt propositionen om en projektanställning inför nattkampen 2026. Propositionens syfte var att arbetet med nattkampen 2026 skulle kunna fungera så bra som möjligt samt att det skulle kunna underlätta för SKUL:s personal. Den reviderade rambudget hade justerats så att den inberäknade propositionen om projektanställning till Nattkampen 2026. Alla nämnda

Sammanträdesdatum: 2025-03-01 kl. 09.40- 12.38

Plats: Löddeköpinges församlingshem

Sida: 3/9

handlingar i beslutet finns på hemsidan.

§6 Föregående protokoll

DS tar följande

BESLUT

Att: Lägga protokollet från 12/1-25, 2/2-25 och 8/2-25 till handlingarna.

§7 Verksamhet

a) Genomförd

Inspirationsträff inför DÅM. - Till arrangementet var där 1 anmäld, Planeringsgruppen väntade in deltagaren. Personen i fråga dök aldrig upp, vilket resulterade i att det inte blev någon inspirationsträff. Trots att det inte blev någon inspirationsträff har nu styrelsen bra material till framtiden. Ett mail skickades till den frånvarande personen men ett svar har inte kommit in.

Planerad

Till nästa ordinarie möte efter DÅM:

Distriktsårsmötet 2025. - Distriktsårsmötet kommer att äga rum den 4-6/4 på Stiftsgården Åkersberg i Höör. Temat som planeringsgruppen har satt för årets upplaga av årsmötet är Cirkus.

Ungdomsläger - Ungdomsläget kommer att äga rum den 7-9/3 på Åhusgården i Åhus. Trots att det är ett lågt antal medlemmar som anmält sig till arrangementet har det valts att genomföra läget ändå. Detta gör vi eftersom att vi försöker att genomföra de arrangemang som där finns personer anmälda till. Till läget är det 5-6 personer anmälda utöver det är det 5 individer som ingår i planeringsgruppen. Temat för läget är: *Inget tema*. Till läget är där planerade aktiviteter och mycket arbete kring bibeln.

§8 Ekonomi

Styrelsen hade tillsammans med Kristofer ett ekonomiskt möte där de fick möjligheten att komma med synpunkter och frågor kring de ekonomiska handlingarna. Under mötet uppkom en del frågor. Kristofer meddelade under sittande möte att han skulle dubbelkolla med Viveca som jobbar på revisionsfirman Innecta gällande huruvida de ekonomiska handlingarna har blivit uppdaterade.

Kristofer kom även med feedback från det ekonomiska mötet. Utöver det meddelade han att

Sammanträdesdatum: 2025-03-01 kl. 09.40- 12.38

Plats: Löddeköpinges församlingshem

Sida: 4/9

organistaionsens revisionsfirma Baker Tilly har sett över handlingarna och hade en önska om att få se över protokollet från styrelsens möte i januari. Detta för att kunna färdigställa sin revision. Efter att det har skett kan dokumenten börja signeras av styrelsen. Eftersom lite småsaker var kvar att justera kan styrelsen inte börja signera dokumenten än, men det skulle snart vara möjligt. Kristofer poängterade att Hagströms årsredovisning också snart var tillgänglig att signeras. Den skulle skickas till en annan revisor. Kristofer summerade att allt är i stort sett klart och att inget verkar konstigt gällande årsredovisningen.

§9 Områdena

a) Ledning/AU

AU har arbetat mycket den senaste tiden kring överlämning i och med att det blir en ny ordförande och en ny andra vice ordförande efter DÅM. AU har bland annat arbetat med att utveckla överlämningen till nästkommande AU. Målet är att nästkommande AU ska få en så bra överlämning som möjligt och att det ska bli enklare för nästa konstellation att göra sin överlämning året därpå. Den 9/2 hade AU en dag då de alla sågs och pratade om de olika överlämningarna till styrelsens olika utskott. Mycket handlade om hur Alice ska få stöd i det nya AU eftersom hon ska vägleda två nya individer. AU planerade även DS-helgen den 28/2-2/3 där styrelsen skulle befinna sig i Löddeköpinge och där sittande möte äger rum. Överlag har mycket av AU:s fokus legat på att göra utskottens olika överlämningar så bra som möjligt då det kommer att bli en hel del nya ansikten i nästa styrelse. Detta har AU gjort med bland annat införandet av konkreta dokument som tydligt ska visa och berätta hur allt fungerar i de olika utskotten.

b) Kommunikation

Kommunikation har haft flera möten där de har planerat inlägg på sociala medier samt ett möte där det planerats för helgen 28/2- 2/3. Mycket fokus har lagts på vad utskottet ska ta med sig till nästa mandatperiod. Man har kommit fram till att man vill ha ett överlapp till nästa mandatperiod som ska avlasta lite från nästa styrelse i början av nästa mandatperiod. Kommunikations planerade satsningar gällande kyrkovalet och ekumeniska har fått ändras om lite då mycket av det planerade arbetet inte går att genomföra förrän nästa mandatperiod. Kommunikation har haft kontakt med valsamordnaren i stiftet gällande kyrkovalet. Detta har gjorts för att underlätta utskottets kommande satsning kring kyrkovalet på SKULs sociala medier.

c) Identitet

Sedan förra mötet har identitet haft 3 möten. Utskottets senaste möte var den 20/2. Detta var ett fysiskt möte hemma hos Alma. Där diskuterades den planerade distriktsdagen som ska äga rum den 4/5 på stiftsgården Åkersberg. På grund av att det endast var 1 anmäld valde utskottet att flytta fram arrangemanget tills efter DÅM. Utskottet valde att inte ställa in arrangemanget eftersom det hänt så många gånger tidigare. Man ville även ge nästa styrelse möjlighet att delta på arrangemanget.

För allas SKUL(L)- Organisationen tänker delta på Malmö Pride tillsammans och eventuellt kommer detta göras ihop med Malmö pastorat. Utskottet har även arbetat tillsammans med en utomstående part kring vissa ändringar i sammanträdesordningen till DÅM.

Utskottet har även gjort en utvärdering på inspirationsträffen med förslag på förbättring. Tanken med inspirationsträffen var att medlemmarna skulle kunna ställa frågor och få hjälp med bland annat hur man skriver motioner till distriktsårsmötet. Utöver det har utskottet även jobbat med hur de ska föra vidare sitt arbete till nästa konstellation som kommer att sitta i identitetutskottet. Det har gjorts lathundar till bland annat olika arrangemang. Utskottet upplever att överlämningen till nästa utskott behövs utvecklas och har därför arbetat en del med det för att kunna underlätta för framtiden. De kände att de inte skulle hinna klart sitt arbete innan DÅM under tiden på styrelse helgen och valde därför att "tjuvstarta" arbetet lite i förväg, detta genom en heldag med arbete.

d) Arrangemang

Utskottet har haft ett möte där Nellie, Maja och Anton gick igenom material som Anton och Maja hittat gällande riskanalyser. Cajsa har kopierat och modifierat förbundets krisplan så den passar med distriktet. Utskottet har även jobbat klart med mallar till arrangemang samt suttit i planeringsgrupper till olika arrangemang.

Sommarläger - Den 16-18/6 kommer det att arrangeras ett sommarläger. Det kommer att bestå av 3 grupper: barn med vårdnadshavare i åldrarna 0-6 år, barn i åldrarna 7-13 år samt ungdomar i åldrarna 13-20 år.

Under hösten arrangeras ett

Barnlägret på stiftsgården Södra Hoka under de första dagarna på höstlovet v.44. Samt ett unga vuxna läger lite senare in på hösten som håller på att planeras.

§10 Rapporter

a) Externa samarbeten

Sammanträdesdatum: 2025-03-01 kl. 09.40- 12.38

Plats: Löddeköpinges församlingshem

Sida: 6/9

Buff:

Erik L sitter som SKUL-representant i juryn för Svenska kyrkans pris. Han berättar att det har varit ett jurymöte där man gått igenom tider och plats för filmerna. Det kommer hållas ett Meet and Greet 15/3 med Elektra. Gala med prisutdelning kommer att äga rum den 20/3 på kvällen.

Tyskland:

Anton berättar om ny information kring Tysklandsutbytet : Det finns ett datum som är fastslaget gällande Tysklandsutbytet. Vi kommer att ha delegation från Tyskland hos oss 5-8/6. Det har kommit vissa frågor och vi har fått klara direktiv från vår Tysklands representant gällande vad som gäller. Tidigare har det varit lite oklart om hur många från den styrelse som blir vald på DÅM 2025 som ska vara med och i så fall när, men detta ska Anton styra upp. Anton meddelar även att styrelsen från 24/25 får vara med för att underlätta för den nya styrelsen. Anton frågade om någon ur styrelsen kunde tänka sig att vara med och Linnea meddelade att hon preliminärt skulle kunna vara med någon av de första dagarna, även Nellie kunde vara med. Mässa kommer firas med Tysklandsutbytet och information kommer snart gå ut till tysktalande präster som kan närvara. Tillfrågad är förre ärkebiskopen Antje Jakelén. Tysklandsgruppen vill gärna ha tips på aktiviteter som de ska göra med de som kommer från tyskland.

b) Externa arrangemang, som vi har deltagit i

Vi har inte deltagit i några externa arrangemang.

Externa arrangemang, som vi planerar att delta i

Förbundet har skickat ut gällande en digital träff den 10/4 klockan 18 där det ska samtalas om kyrkovalet. Bland annat om hur distrikten kan marknadsföra valet. Tanken är att man ska kunna hjälpas åt och ta del av andras material så att man slipper uppfinna hjulet så att säga.

10:35 Ajournerade Alma möte för kaffepaus.

11:32 Återupptas mötet.

c) Personal

Kristofer meddelar att det skett ett tydligt ungdomsutbyte och han hoppas att det genererar fler ungdomar till SKUL. Kristofer hoppas att det ska uppstå en möjlighet att jobba med ett samarbete med Lunds vänstift i nordöstra Tanzania. Det är planerat att det ska komma några från vårt vänstift i Tanzania till stiftet under trettonhelgen nästa år. Just nu är det även mycket

Sammanträdesdatum: 2025-03-01 kl. 09.40- 12.38

Plats: Löddeköpinges församlingshem

Sida: 7/9

arbete kring DÅM. I år har det gjorts en omfördelning av arbetsuppgifter mellan Kristofer och Anton. Tidigare har det varit Kristofer som ansvarat för allt praktiskt kring RÅM för SKULs räkning, men nu har det tagits över av Anton som nu är den som man ska vända sig till vid eventuella frågor.

d) Andra organ

Från förra mötet: Ansökan till musikstipendiet är senast den 16 mars och det kommer att publiceras mer om det snart. Det finns fortfarande ingen som vill/kan sitta i styrelsen för Jämshög. Två i planeringsgruppen för DÅM är bofasta i Jämshög med omnejd och styrelsen ska tillfråga individerna och se om det är möjligt att de tar den vakanta platsen.

e) Information från förbundet

RÅM - Den 3/2 har en kallelse till RÅM kommit ut. RÅM äger rum den 6-9/8 i Skellefteå. Motionsstopp inträder den 31/5 och SKUL har inte fått reda på hur många ombudsplatser som distriktet har på RÅM.

Digitala träffar- Två stycken digitala inspirationsträffar från förbundet kommer att äga rum under april månad. Det kommer att vara en träff kring strategi 2027 den 28/4 samt att det kommer även en träff kring kyrkovalet den 10/4.

f) Lokalavdelningar

Medlemsrapportering: Vi har fått en rapport från Dan Westerberg som jobbar på förbundskansliet gällande en medlemsrapportering. Anton menar att det vi har goda medlemssiffror och att allting gällande vår medlemsrapportering ser bra ut. Anton möte med Ebba tidigare FS och det kommer att uteslutas många inaktiva lokalavdelningar som inte har en potentiell möjlighet att starta upp igen. Om en av de lokalavdelningarna vill börja igenom måste de i sådana fall starta om på nytt. Vid mötets tidpunkt rapporterar Anton även att alla bör/ska ha haft sina årsmöten. Anton rapporterar att en tidigare inaktiv lokalavdelning vill starta upp igen, det är Husie i Malmö. Anton uppmanar styrelsen att de gärna får följa med ut till Husie och snacka SKUL med dem.

g) Övrigt

Inga rapporter

§11 Övrig information

Alma meddelar att hon är borta hela v.13 och då är hon inte kontaktbar. Om man har frågor ska man kontakta Alice eller personalen istället.

Sammanträdesdatum: 2025-03-01 kl. 09.40- 12.38

Plats: Löddeköpinges församlingshem

Sida: 8/9

Biskoparnas ungdomsmöte,

Biskoparnas ungdomsmöte är ett arrangemang som Sveriges biskopar anordnar tillsammans för ungdomar, det är alltså inte ett SKU-arrangemang. Men det är troligen många medlemmar från SKUL som kommer att delta. Anmälan till ungdomsmötet öppnar förhoppningsvis snart, menar Kristofer. Lunds stift anordnar en buss upp till Stockholm och där kommer församlingarna att kunna skicka max 8 personer per församling. Stiftet ser då gärna att det följer med en ledare som är över 18 från samma församling som de har deltagande ungdomar. Utöver bussresan är golvlogi gratis annars står församlingarna för kostnad av eventuella hotell eller vandrarhem kostnader. En del matkostnader står stiftet för, det är möjligt att man får stå för egna kostnader på resan upp och ner till ungdomsmötet men att maten där blir bekostad av stiftet.

BESLUTSÄRENDEN

§12 Beslut

Det har skett mindre ändringar utifrån styrelsens diskussion kring policydokumentet. En del små ändringar har gjorts av identitets utskottet men den stora förändringen från föregående policydokument är tillägget av en policy kring vegetarisk kost som beslutades om på DÅM 2024.

DS tar följande

BESLUT

Att: Anta det reviderade policydokumentet i sin helhet med tillägg av den nya policyn för vegetarisk kost.

AVSLUTANDE

§13 Nästa möte

Nästa ordinarie styrelsemöte kommer att äga rum efter DÅM 2025 tillsammans med den nyvalda styrelsen. Datum, plats och tid för nästa styrelsemöte kommer att meddelas till den nya styrelsen när allt är klart.

§14 Övriga frågor

Inga övriga frågor.

§ 15 Mötets avslutande



SVENSKA KYRKANS UNGA I LUNDS STIFT SAMMANTRÄDESPROTOKOLL FÖR DISTRIKTSSTYRELSEN

Sammanträdesdatum: 2025-03-01 kl. 09.40- 12.38

Plats: Löddeköpinges församlingshem

Sida: 9/9

Mötesordförande Alma Swärdh avslutar mötet kl. 12.38.

BILAGOR

Bilaga 1 - Föredragningslistan.

Bilaga 2 - Policydokument.